

第二階段公眾論壇 一同參與 齊來規劃

第二階段的公眾論壇，已於2008年1月19日舉行。

當日有超過100位公眾人士參與，包括居民、商販、業界組織、專業團體、區議員、分區委員會委員、學生、社會服務中心長者以及少數族裔人士。

各參與的人士都很踴躍發言。在分組討論環節中，大家就可持續發展原則積極討論，表達自己的意見，並詳細考慮各中九龍幹線走線方案。

Stage 2 Public Forum Let's Join Hands in Planning

The Stage 2 Public Forum was completed on 19 January 2008.

More than 100 members of the public attended the Forum including local residents, business operators, different trade associations, professional institutes, district councillors, area committee members, students, elderlys from social service centre as well as ethnic minority.

The participants all actively voiced out their opinions and views. During the group discussion sessions, they dynamically shared their ideas on the topics about sustainability development principles, and considered the proposed alignments of CKR.



油麻地，知多少？上期答案

How much do you know about Yau Ma Tei? Answer for the last Issue

榕樹頭

Yung Shu Tau

我們重視你的意見 We Value Your Comment



「中九龍幹線及加士居道行車天橋擴闊工程-油麻地通訊」是以月刊形式出版。如對本工程有任何疑問及意見，歡迎提供意見

郵寄 香港皇后大道西421號華明中心4樓 或
電郵 ckr@hyd.gov.hk 或 ckr@meinhardt.com.hk 或
致電 2859 0101 或
傳真 2540 1580

“CKR and Widening of GRF-Yau Ma Tei Newsletter” is a monthly publication. Should you have any comments on the project, please send letter to 4/F Wah Ming Center, 421 Queen's Road West, Hong Kong

send email to ckr@hyd.gov.hk or ckr@meinhardt.com.hk
call 2859 0101
fax to 2540 1580

我們的網站

Our website : <http://www.central-kowloon-route.com.hk>